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Protokół nr 30/20 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji, 

które odbyło się zdalnie w dniu 28 października 2020 r. 
 

Posiedzenie otworzył o godz. 17.02 Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych 

i Promocji Roman Kolankiewicz. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji stałej 

Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej listy obecności. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz przedstawił 

tematykę dzisiejszego posiedzenia.  

Następnie Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję 

na temat zapisów Uchwały nr III/7/10 Rady Miejskiej w Mosinie z dnia 17 grudnia 2010 r. w sprawie 

określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na terenie gminy Mosina w trakcie, której 

między innymi: 

- Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta  udzieliła odpowiedzi na pytanie 

dotyczące między innymi: wskazania, czy ujęty w uchwale Zespół Konsultacyjny oraz Komisja 

Konkursowa są to dwa odrębne podmioty. Jednocześnie odniosła się do uwag radnej Elżbiety Jareckiej 

dotyczących formy stylistycznej zapisu ujętego w § 8 ust. 3 omawianej uchwały oraz wskazała  

na procedury związane z wprowadzeniem zmian do uchwały. Następnie wraz z Zastępcą Burmistrza 

Gminy Mosina Adamem Ejchorstem oraz Kierownikiem Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie 

Waldemarem Demuthem udzieliła odpowiedzi na pytania dotyczące między innymi: wskazania, 

czy Urząd Miejski w Mosinie nie planuje wprowadzenia zmian do obecnie obowiązującej uchwały; 

wskazania, czy konkursy, których ogłoszenie planowane jest na miesiąc grudzień br., odbędą 

się na podstawie aktualnie obowiązującej uchwały; wskazania trybu zmiany omawianej uchwały 

oraz wskazania, czy zmiana tej uchwały podlega konsultacjom społecznym; wskazania, czy w związku 

z zapisami uchwały dotyczącymi wskazania, czy każdy ze zgłoszonych projektów o dofinansowanie, 

przed jego rozpatrzeniem podlega zaopiniowaniu przez Zespół Konsultacyjny, powoływany przez 

Burmistrza Gminy Mosina, jednak ostatecznego wyboru najkorzystniejszego projektu dokonuje 

Burmistrz Gminy Mosina i zdarza się, że Burmistrz Gminy Mosina podejmuje decyzję odmienną 

od Zespołu  konsultacyjnego; wskazania, czy możliwe jest wprowadzenie w uchwale zamiany Zespołu 

Konsultacyjnego na Komisję Konkursową  i wykreślenie § 12 mówiącego o tym, iż ostatecznego wyboru 

najkorzystniejszego projektu dokonuje Burmistrz Gminy Mosina;  

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz zwrócił się 

z prośbą o uszczegółowienie odpowiedzi udzielonej przez Kierownika Referatu Promocji i Kultury 

Karolinę Adamczyk – Pięte na pytanie dotyczące wskazania, czy jest możliwe dokonanie w omawianej 

uchwale zmian, polegających na tym, iż organem decydującym będzie Komisja Konkursowa, a nie 

Burmistrz Gminy Mosina; 

- Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst odniósł się do kwestii wprowadzanych przez 

Burmistrza Gminy Mosiny zmian do decyzji Zespołu Konsultacyjnego w zakresie udzielania dotacji, 

wskazując przy tym, iż zmiany takie zdarzają się sporadycznie i są one kosmetyczne; 

- Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth odniósł się do kwestii zmian, jakie 

Burmistrz Gminy Mosina dokonał w ramach decyzji podjętych przez Zespół Konsultacyjny w zakresie 

udzielanych przez Gminę Mosina dotacji na przestrzeni kliku lat; 

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz zwrócił 

się z prośbą o przekazanie członkom Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji informacji, 

czy w okresie ostatnich 3 lat miały miejsca zdarzenia dotyczące wprowadzenia przez Burmistrza Gminy 

Mosiny zmian do decyzji Zespołu Konsultacyjnego, a jeżeli tak, to w  jakim zakresie; 
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-  Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta  odniosła się do kwestii korekt 

wprowadzanych przez Burmistrza Gminy Mosina oraz do przydzielania  przez Burmistrza Gminy Mosina 

środków finansowych z  budżetu Gminy Mosina  na zadania z zakresu rozwoju sportu 

oraz dla organizacji pozarządowych, stowarzyszeń i innym podmiotów prowadzących działalność 

pożytku publicznego. Następnie uszczegółowiła odpowiedź na pytania Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Romana Kolankiewicza dotyczące wskazania, czy możliwe jest 

dokonanie w omawianej uchwale zmian, polegających na tym, iż organem decydującym będzie 

Komisja Konkursowa, a nie Burmistrz Gminy Mosina, informując między innymi,  iż realizacja zadań 

publicznych realizowana jest na podstawie ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

z której wynika, że to organ administracji publicznej wspiera, bądź powierza zadania, natomiast Zespół, 

czy Komisja konkursowa ma charakter opiniujący. Jednocześnie wskazała, iż w rozdziale 6 ustawy 

o sporcie w art. 27 ust. 1 wskazane jest, iż tworzenie warunków, w tym organizacyjnych, sprzyjających 

rozwojowi sportu, stanowi zadanie własne jednostek samorządu terytorialnego, natomiast ust. 2 

mówi, iż organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może określić, w drodze uchwały, 

warunki i tryb finansowania zadania własnego, o którym mowa w ust. 1, wskazując w uchwale cel 

publiczny z zakresu sportu, który jednostka ta zamierza osiągnąć. Podkreśliła przy tym, iż podstawą 

prawną Uchwały Nr III/7/10 Rady Miejskiej w Mosinie w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania rozwoju sportu na terenie gminy Mosina, jest między innymi ustawa o sporcie, 

a wykonanie tej uchwały powierza się Burmistrzowi, a więc musi być organ administracji publicznej, 

który podejmuje wiążące decyzje i który jest uprawniony do dysponowania środkami finansowymi 

z budżetu Gminy Mosina, do podpisywania umów oraz do kontroli tych zadań; 

- Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth odniósł się do wypowiedzi 

Kierownika Referatu Promocji i Kultury Karoliny Adamczyk – Pięty dotyczącej przydzielania przez 

Burmistrza Gminy Mosina środków finansowych na zadania z zakresu rozwoju sportu. Jednocześnie 

wraz z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Adamem Ejchorstem udzielił odpowiedzi na pytania 

dotyczące między innymi: wskazania, czy środku finansowe zabezpieczone w budżecie Gminy Mosina 

na realizacje zadań z zakresu sportu są wystarczające  oraz wskazania, czy jakaś organizacja nie uzyskała 

wnioskowanej puli środków, a jeżeli tak, czy wpływa to negatywnie na realizację zadań; wskazania, 

czy na etapie przyznawania środków finansowych ma znaczenie, że Burmistrz Gminy Mosina może 

w późniejszym terminie zwolnić daną organizację, czy stowarzyszenie z odpłatności za korzystanie 

z  bazy sportowej, czy to jest niezależna decyzja;  

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz zwrócił 

się z prośbą o przygotowanie zestawienia dotyczącego form przekazania bezpłatnie obiektów 

sportowych (bazy sportowej) organizacjom pozarządowym, stowarzyszeniom i innym podmiotom 

prowadzącym działalność pożytku publicznego i związanych z tym kosztów, jakie ponosi Gmina Mosina; 

- Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth udzielił odpowiedzi na pytania 

dotyczące między innymi: wskazania, czy przy ocenie wniosku bierze się pod uwagę stosunek 

udzielonej dotacji do liczby osób, które w danym klubie korzystają z tej dotacji oraz wskazania, 

czy rozważano wprowadzenie takiego kryterium oceny do uchwały. Następnie wyraził swoją opinię 

na temat kryteriów wyboru projektów, które otrzymują dofinansowanie; 

- radny Marcin Ługawiak odniósł się do wypowiedzi Kierownika Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie 

Waldemara Demutha dotyczącej kryteriów wyboru projektu, które Gmina Mosina dofinansowuje, 

podkreślając przy tym między innymi, iż w jego ocenie kryteria te powinny być dopracowane 

i transparentne. Jednocześnie przedstawił propozycję, aby rozdzielić dotacje na zadania z zakresu 

sportu na dwie pule, wskazując między innymi, iż z jednej puli udzielane byłyby dotacje na treningi 

i inne zadania, które byłyby mierzalne, natomiast z drugiej puli udzielane byłyby dotacje na imprezy 

i wyjazdy;    
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- Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth udzielił odpowiedzi na pytanie 

dotyczące między innymi: wskazania, czy możliwe jest dokonanie podziału środków finansowych 

przeznaczonych na dofinansowanie zadań z zakresu sportu na dwie pule. Następnie przedstawił różne 

ścieżki rozwiązań dotyczących sposobów i kryteriów przyznawania dotacji, podkreślając przy tym 

między innymi, iż w jego ocenie nie należy dokonywać zmian w uchwale, tylko dobrze rozpisać dany 

konkurs; 

- radny Michał Kleiber wyraził swoją opinię między innymi na temat dotowania zadań z zakresu sportu 

przez Gminę Mosina, kryteriów ich przyznawania oraz na temat obecnie funkcjonującego systemu. 

Podkreślił przy tym, iż w jego ocenie należy w przyszłym roku dokonać zmian w omawianej uchwale,  

zastanowić się jaki jest cel wydatkowania środków przeznaczonych na sport, a także rozważyć 

rozdzielenie w budżecie Gminy Mosina środków finansowych przeznaczonych na zadania z zakresu 

sportu na dwie pule, z czego jedna przeznaczona byłaby na masowy sport dla dzieci/mieszkańców,  

natomiast druga na zadania z zakresu sportu na poziomie kwalifikowanym/półzawodowym; 

- prowadzący obrady Roman Kolankiewicz odnosząc się do wypowiedzi członków Komisji Oświaty, 

Spraw Społecznych i Promocji wskazał, iż z przeprowadzonej dyskusji wynika, iż wątpliwości budzą 

kryteria przyznawania dotacji, gdyż są one trudno mierzalne. Jednocześnie wskazał, iż wydzielenie 

pewnych tzw. grup, czy koszyków ułatwiłoby pracę Zespołu Konsultacyjnego, a także ułatwiłoby 

przeprowadzenie kontroli; 

- radny Michał Kleiber wskazał, iż w jego ocenie pula środków finansowych przeznaczona 

na dofinansowanie sportu masowego dla dzieci/mieszkańców powinna być wyższa niż pula środków 

przeznaczona na zadania z zakresu sportu na poziomie kwalifikowanym/półzawodowym, podkreślając 

przy tym, iż w jego ocenie głównym celem wydatkowania środków przeznaczonych na sport jest jego 

masowość;   

- prowadzący obrady Roman Kolankiewicz wskazał między innymi, iż konieczne są prace nad zmianą 

omawianej uchwały, tak, aby w ciągu następnego roku ustalić jej nowy kształt, jednocześnie wskazał, 

iż możliwe jest również samo wprowadzenie zmian w zakresie kryteriów konkursu bez wprowadzania 

zmian do uchwały. Ponadto zwrócił się z zapytaniem do Zastępcy Burmistrza Gminy Mosina Adama 

Ejchorsta, czy podjęte zostaną prace w zakresie wprowadzenia zmian do kryteriów konkursowych, 

czy konieczne jest wprowadzenie zmian do omawianej uchwały; 

- Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst odniósł się do wypowiedzi i zapytania 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Romana Kolankiewicza; 

- Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth odniósł się do kwestii możliwości 

i formy zmian kryteriów konkursowych; 

- radny Dominik Michalak wskazał, iż w jego ocenie przed wprowadzeniem zmian należy spotkać 

się z przedstawicielami organizacji pozarządowych, stowarzyszeń i innym podmiotów prowadzących 

działalność pożytku publicznego; 

- prowadzący obrady Roman Kolankiewicz wskazał, iż rok 2021 będzie procedowany według uchwały 

obowiązującej, natomiast w przyszłym roku przeprowadzone zostaną prace nad zmianami, 

czy to w zakresie kryteriów konkursowych, czy w zakresie kształtu uchwały. 

W trakcie tej dyskusji, do posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji dołączyli kolejno 
radny Dominik Michalak, radny Michał Kleiber oraz radny Marcin Ługawiak, w związku z czym 
w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie udział 
brało 10 jej członków. 

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta  odnosząc się do tematu posiedzenia 

dotyczącego Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego, wskazała między innymi na procedury związane 

z uchwalaniem ww. programu, podkreślając przy tym, iż do 30 października 2020 roku trwają 
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konsultacje społeczne projektu uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

w 2021 r. Kserokopia ww. projektu uchwały stanowi załącznik niniejszego protokołu. Jednocześnie 

poinformowała w jakiej formie oraz w jaki sposób można zgłosić uwagi, opinie i propozycje do projektu 

uchwały konsultowanego programu. Ponadto wskazała, iż program został opracowany 

i zaktualizowany na podstawie dokumentu, który został podjęty w roku ubiegłym. Dodatkowo 

przedstawiła zmiany jakie wprowadzone zostały do programu w stosunku do programu z roku 

ubiegłego. Ponadto wskazała, iż aktualnie zgłoszona jest jedna uwaga do projektu uchwały 

konsultowanego programu, informując przy tym, iż  wyniki konsultacji przedstawione zostaną Radzie 

Miejskiej w Mosinie. Następnie odnosząc się do pytania radnego Dominika Michalaka dotyczącego 

wskazania, jakiego obszaru i czego dotyczy zgłoszona uwaga do projektu uchwały konsultowanego 

programu, przedstawiła uwagi i propozycje, które zgłoszone zostały przez Stowarzyszenie 4aktivelife 

w obszarach dotyczących ochrony środowiska i ładu przestrzennego. 

Przedstawiciel Stowarzyszenia 4aktivelife ……………………. dokonał między innymi krótkiego 

uzasadnienia zgłoszonych przez stowarzyszenie uwag i pomysłów do konsultowanego programu 

obejmujących zagadnienia związane z ochroną środowiska i ładem przestrzennym. Jednocześnie 

zwrócił się z prośbą o ich uwzględnienie.  

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta  udzieliła odpowiedzi na pytanie 

radnej Elżbiety Jareckiej dotyczące między innymi: wskazania, czy i dlaczego w programie na 2021 rok 

Gmina Mosina rezygnuje ze współpracy w zakresie ekologii i ochrony zwierząt oraz ochrony 

dziedzictwa przyrodniczego, wyrażając przy tym przekonanie, iż  brak tego zapisu w programie jest 

wynikiem przeoczenia.  

Radny Dominik Michalak podziękował przedstawicielowi Stowarzyszenia 4aktivelife ……..…….. 

……………………. za złożenie uwag, jednocześnie zapewniając, iż propozycje złożone przez Stowarzyszenie 

zostaną przeanalizowane. Następnie między innymi poinformował, iż do końca września mieszkańcy 

Gminy Mosina mogli składać wnioski w ramach inicjatywy lokalnej, jednocześnie zwrócił się z prośbą 

do Kierownika Referatu Promocji i Kultury Karoliny Adamczyk – Pięty, aby nie zapominać o tym i dać 

szanse mieszkańcom na realizację zadań z omawianego obszaru w ramach inicjatywy lokalnej. 

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta  odniosła się do wypowiedzi radnego 

Dominika Michalaka.  

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst wraz z Kierownikiem Referatu Promocji i Kultury 

Karoliną Adamczyk – Pięta  udzielił odpowiedzi na pytanie dotyczące między innymi: wskazania, jak 

wygląda w tej chwili w strukturze Urzędu Miejskiego w Mosinie odpowiedzialność odnośnie realizacji 

uchwały w sprawie Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego oraz  wskazania, jakie referaty i jakie 

osoby z danego referatu będą się tym zajmować. 

Radny Marcin Ługawiak wskazał, iż w projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 r., który aktualnie jest poddany konsultacjom społecznym, zawarta jest informacja, 

iż kryteria otwartego konkursu ofert na dotacje będą zawarte w ogłoszeniu o otwartym konkursie, 

zwracając przy tym uwagę, że w ten sposób nie podlegają  one konsultacjom społecznym, przez co 

strona społeczna nie ma na nie wpływu. Jednocześnie zwrócił się z zapytaniem, czy możliwe jest 

włączenie tych kryteriów do konsultacji i poddania ich oglądowi społecznemu. 

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta  odniosła się do wypowiedzi radnego 

Marcina Ługawiaka wskazując przy tym między innymi, iż kryteria te udostępniane są w Biuletynie 

Informacji Publicznej jako załącznik do zarządzeń Burmistrza Gminy Mosina w sprawie ogłoszeń 

otwartych konkursów ofert na zadania publiczne. Ponadto wskazała, iż są II etapy oceny formalnej 

ofert oraz przedstawiła kryteria formalne obowiązujące w poszczególnych etapach.  
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Radny Marcin Ługawiak odniósł się do wypowiedzi Kierownika Referatu Promocji i Kultury Karoliny 

Adamczyk – Pięty, ponadto przedstawił swoje uwagi do przedstawionych kryteriów wskazując, 

iż w jego ocenie powinny one również uwzględniać cel, który chce Gmina Mosina osiągnąć, być zgodne 

z strategią, którą mamy w danej dziedzinie oraz powinny być spójne z innymi dokumentami 

strategicznymi. Jednocześnie zwrócił się z prośbą o rozważenie dodania takich kryteriów. Następnie 

wskazał, iż program powinien być poddany systematycznej ocenie jego wykonania, jednocześnie 

wyraził swoją opinię na temat przeprowadzania takiej oceny. Ponadto między innymi wskazał, iż w jego 

ocenie w  uchwale do sposobu oceny realizacji programu należy dopisać zapis, że co najmniej co trzy 

lata powinna się odbyć ewaluacja programu. Następnie uzasadnił kwestie konieczności 

przeprowadzenia takiej ewaluacji oraz wskazał, iż przedstawi wniosek w powyższej sprawie.  

W trakcie tej wypowiedzi, posiedzenie Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji opuściła radna 
Wiesława Mania, w związku z czym w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej wymienionej komisji stałej 
Rady Miejskiej w Mosinie udział brało 9 jej członków. 
Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta  odniosła się do wypowiedzi radnego 

Marcina Ługawiaka. Następnie wskazała, iż projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021 r. po przeprowadzeniu konsultacji społecznych zostanie doprecyzowany 

i przedstawiony Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji do zaopiniowania. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przeprowadziła dyskusję na temat wniosku 

mieszkańca Gminy Mosina skierowanego do Rady Miejskiej w Mosinie w sprawie propozycji nadania 

imienia „Żołnierzy Wyklętych” rondu „pinezka”, znajdującemu się na skrzyżowaniu ulic: Sowinieckiej, 

Wawrzyniaka i Niezłomnych w Mosinie oraz dotyczącego zorganizowania w dniu 1 marca 2021 r. 

marszu ku pamięci Żołnierzy Wyklętych. Kserokopia ww. wniosku stanowi załącznik niniejszego 

protokołu. W wyniku przeprowadzonej dyskusji, w związku z propozycją nadania nazwy rondu 

„pinezka”, Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji podjęła decyzję o konieczności 

przeprowadzenia w tej sprawie konsultacji społecznych, natomiast w odniesieniu do prośby 

o przeprowadzenie marszu ku pamięci Żołnierzy Wyklętych, postanowiła przekazać Burmistrzowi 

Gminy Mosina wniosek w przedmiotowej sprawie.  

Przedstawiciel Stowarzyszenia 4aktivelife ………………………….. odniósł się do wypowiedzi radnego 

Marcinia Ługawiaka dotyczącej  kryteriów oceny otwartych konkursów oraz  dotyczącej oceny realizacji 

programu i jego ewaluacji, do czego z kolei ustosunkował się radny Marcin Ługawiak  

Kierownik Referatu Promocji i Kultury Karolina Adamczyk – Pięta udzieliła odpowiedzi na pytanie 

Przewodniczące Rady Miejskiej w Mosinie Małgorzaty Kaptur dotyczące między innymi: wskazania, 

czy do Rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego są załączniki i jak jest uregulowane sfera zawartości 

wniosków oraz wskazania, gdzie są zapisane informacje dotyczące sprawozdania z wykonania zadania, 

które organizacja musi przedstawić, rozliczając otrzymaną dotację. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję na temat 

ewaluacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego, na temat możliwości sporządzenia raportu z ewaluacji programów, 

a także na temat sprawozdania Burmistrza Gminy Mosina z realizacji tego programu.  

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst ustosunkował się do wypowiedzi Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Romana Kolankiewicza dotyczącej funkcjonowania 

jadłodzielni w Mosinie. Następnie udzielił odpowiedzi na pytania radnego Dominika Michalaka 

dotyczące między innymi: wskazania, czy Gmina Mosina działa w zakresie ogłoszonego przez rząd 

pakietu pomocowego dotyczącego opłaty targowej oraz  pakietu pomocowego mieszkaniowego, który 

między innymi zakłada wsparcie dla Towarzystwa Budownictwa Społecznego; wskazania, 

czy w kompetencji Zastępcy Burmistrza Gminy Mosina leży obszar związany z kulturą, 
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stowarzyszeniami i sportem, gdyż nie wynika to ze struktury organizacyjnej Urzędu Miejskiego 

w Mosinie. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 9 głosami „za” - wniosek 
nr 1, aby w 2022 roku Burmistrza Gminy Mosina przedstawił raport z ewaluacji rocznych programów 
współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za okres 3 lat. Zakres raportu Burmistrz przedstawi do opiniowania Komisji Oświaty, Spraw 
Społecznych i Promocji. Następnie ww. komisja stała Rady Miejskiej w Mosinie przyjęła jednogłośnie, 
czyli 9 głosami „za” - wniosek nr 2, aby Burmistrz Gminy Mosina przeprowadził konsultacje w sprawie 
nadania nazwy dla ronda „pinezka".  

 
 
WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW SPOŁECZNYCH I PROMOCJI: 

 
1. Komisja wnioskuje, aby w 2022 roku Burmistrz Gminy Mosina przedstawił raport z ewaluacji 

rocznych programów współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za okres 3 lat. Zakres raportu Burmistrz 

przedstawi do opiniowania Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji. 

2. Komisja wnioskuje, aby Burmistrz Gminy Mosina przeprowadził konsultacje w sprawie nadania 

nazwy dla ronda „pinezka".  

 

 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20.35. 

   protokołowała                                                                przewodniczył 

(-) Anita Ćwiklińska                                                                                        (-) Roman Kolankiewicz 
 

 

 


